

《单词百科:trade-ins是什么意思?trade-ins怎么发音?trade-ins的解释和用法》

英语单词trade-ins是什么意思?trade-ins怎么读?trade-ins怎么发音?简答网为您整理了trade-ins的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



trade-ins怎么读

trade-ins的读音:[t're d' nz]

trade-ins的意思

1、n.折价物(trade-in的名词复数);

trade-ins的相关词组

1、at this point in time 在这个时候

2、at home in 熟悉... , 精通于...;

- 3、ASEAN Free Trade Area 东盟自由贸易区;
- 4、arrive in 抵达, 到达;乘车到达;
- 5、arm in arm 挽臂, 携手;
- 6、appear in 出版;出庭;表演;在(某处)出现;
- 7、Am I in order? 我有秩序吗?
- 8、all in one 多合一;
- 9、all in good time 一切都很好
- 10、all in all 总的来说, 大体而言;总而言之;总之;归根结底;
- 11、all in aggregate 天然混合集料;
- 12、all in 疲乏到极点;
- 13、Alice in Wonderland 爱丽丝奇境记;
- 14、advance in 前进
- 15、add in 加进去, 计算在内, 包括;
- 16、abundant in 富于, 很丰富;
- 17、abound in 富于;盛产;
- 18、a stitch in time 及时处理;
- 19、a snake in the grass 潜伏的危险;暗敌;
- 20、a slap in the face 耳光, 突然的责备;一记耳光;

trade-ins的双语例句

- 1、Germany only awaits trade revival to gain an immense mercantile ascendancy (Winston S. Churchill)

德国只等着贸易复苏以获取巨大的贸易优势(温斯顿S. 丘吉尔)

2、They were expert assassins, and murder was their trade.

他们是专业刺客, 擅长谋杀.

3、They traded artillery fire with government forces inside the city.

他们与城内的政府军互相开炮。

4、The Republic of Angola officially joins the World Trade Organization, as Angola.

1996年, 安哥拉共和国以安哥拉的名义正式加入了世界贸易组织.

5、Insurance Act Amendment Bill provides that insurance companies should be added to the insurance trade associations.

保险法修订草案规定, 保险公司应当加入保险行业协会.

6、The foreign trade and insurance all important in the economic development of one country.

进出口贸易与保险在一国经济发展中的地位十分重要.

7、Alderman have connections to the Salt Institute, a trade group for the salt industry.

这个研究所是盐业的一个贸易组织.

8、Trade sanctions were imposed against any country that refused to sign the agreement.

凡拒签该协议的国家均受到贸易制裁。

9、The gains from trade are based on comparative advantage, not absolute advantage.

来自交易的收益建立在比较优势而不是绝对优势的基础之上.

10、It mainly focuses on 4 trades: the transportation, insurance, finance and patent royalty and licensed fees.

逆差主要集中在运输、保险、金融、专有权利使用费和特许费四个行业.

11、Residents seeking protection against inflation or a devaluation of the bolivar turn to currency traders.

该国居民向外汇交易商兑换美元, 以防范通货膨胀或是本国货币博利瓦贬值的风险.

12、ECEX draws inspiration from Chicago's original board of trade.

ECEX的灵感来自于芝加哥原来的同业公会。

13、It would be against all my principles to deal with a tradesman who goes to chapel.

同到小教堂去的商人打交道是违背我的一切原则的。

14、They cynically tried to trade off a reduction in the slaughter of dolphins against a resumption of commercial whaling.

他们见利忘义地试图以减少屠杀海豚数量作为交换条件，重启商业捕鲸。

15、In a rousing speech, the President hit out against the trade union.

在一次令人振奋的讲话中，总统对工会进行了猛烈的抨击。

16、Where the trustor gives special pricing instruction, the trustee-trader any sale or purchase in contravention thereof.

委托人对价格有特别指示的，行纪人不得违背该指示卖出或者买入。

17、We have adopt payment by installment compensation trade and so on.

我们已采取了分期付款、补偿贸易等贸易方式。

18、Articles which are not objects of trade, such as cremains, human remains etc.

其他不属于贸易范围之货物，例如骨灰、 体等。

以上是简答网为您整理的trade-ins怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于trade-

ins的用法、trade-

ins的释义、trade-ins的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/trade-ins>